
Graag deze mail aan het volledige bestuur doorsturen voor de 

Raadsvergadering op 15 mei 2025. 

Aan de Burgemeester 
, 
de Raad 

, 
commissie en het college 

, 

Hier een mail van een zeer bezorgde inwoner van Uden. 

Aangezien ik tot op heden nog geen moment de kans heb gekregen om mijn 

ongenoegen uit te spreken over de beslissingen welke gemaakt worden. 

En wanneer wij dit wel doen doormiddel van een vreedzaam protest , ons op zeer 

hardhandige wijze de mond weer gesnoerd wordt. 

Minderjarige kinderen werden bont en blauw geslagen door uw politie en ME. 

Burgers welke al wegliepen van de demonstratie zijn opgejaagd , geslagen en op de 

grond gegooid. 

Ouderen werden geslagen met knuppels. 

Mindervalide in een rolstoel kregen slaag met een wapenstok. 

Allemaal door de door u aangestuurde politie. 

Als wilde dieren opgesloten tussen dranghekken en wanneer er buiten het vak 

getreden werd , kwam de overijverige en zeer agressieve politie , aangestuurd door u 

burgemeester. 

Vanuit onze achterban hebben we al heel vaak te horen gekregen dat mensen 

hetzelfde denken als wij maar dat mensen dit niet uitspreken of aansluiten omdat ze 

angst hebben voor de agressie van de politie en ME welke door u onnodig ingezet 

wordt. 

Waarom zoveel geweld vanuit politie? 

Waarom zoveel machtsvertoon bij een vreedzaam protest betaald van onze 

belastingcenten? 

Waarom het recht op demonstreren zo agressief bestrijden als u zogezegd niets te 

vrezen heeft? 

Waarom zoveel geld uitgeven aan politie , ME , Romeo's , politiehelikopter en drones 

terwijl een brief naar alle inwoners met informatie over de plannen omtrent de nieuwe 

locaties voor een AZC te duur zou zijn? 

U , Burgemeester , samen met de overige leden van de raad , commissie en het 

college verzuimd in onze ogen om alle inwoners van de gemeente Maashorst mee te 

nemen in een besluit wat door u allen genomen wordt maar waar wij de problemen 

van moeten dragen. 

Niet u maar wij krijgen te maken met de overlast die asielzoekers veroorzaken. 

Tenenkrommend hebben wij de 2e termijn van de commissievergadering zitten 

volgen en vol afschuw hebben we zitten luisteren naar onwaarheden. 

Een aantal op een rij: 

- Sinds de komst van het AZC in van de Valk zijn er geen tot een aantal kleine 

incidenten geweest. 

Dit is pertinent niet waar. 
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Er zijn vele incidenten geweest welke in geen enkele media vernoemd zijn omdat de 

media instructies krijgt hier niks over te plaatsen. 

Van het lastigvallen van vrouwen op verschillende plekken in Uden EO 
, 
vechtpartijen 

tot inbraken in auto's 
, 
woningen en tuinen. 

Dit wordt allemaal gemeld , vele meldingen gedaan bij de politie maar er wordt niets 

mee gedaan omdat het asielzoekers betreft. 

Er zijn beelden van inbraken in auto's door een groepje asielzoekers en ook hiervoor 

werd de politie gebeld. 

De eigenaar van het bedrijf waarvan de mannen zijn bedrijfswagen hadden 

opengebroken , kreeg te horen dat politie er niets tegen of aan kon doen. 

Vrouwen bij het Bernhoven ziekenhuis werden lastiggevallen 
, 
beveiligers staan met 

hun handen in het haar want met hun meldingen wordt niets gedaan. 

Wanneer een burger dan het nummer belt wat verkregen is tijdens een 

informatiebijeenkomst , krijgt hij te horen dat de asielzoekers op openbaar terrein zijn 

en er niets gedaan kan worden. 

Als de burger dan zelf in wil gaan grijpen kan er wel in een keer handhaving en 

politie komen. 

Groepen jongeren die oudere bedreigen en jongeren mishandelen. 

Diefstal in winkels welke niet gemeld kunnen worden. 

Ik kan zo nog wel even doorgaan want wij bezorgde bewoners staan nauw met 

elkaar in contact om onze gezinnen veilig te houden en op de hoogte te blijven van 

alle gebeurtenissen. 

Dus begrijpt u de zorgen die wij hebben niet? 

Of veegt u bewust alle incidenten onder het kleed zodat de plannen rondom een 

nieuwe locatie voor een AZC gewoon doorgedrukt kunnen worden? 

De verkrachtingszaak van een 15-jarig meisje UIT Maashorst door een Syrische 

asielzoeker lijkt u volledig in de wind te slaan 
, 
wil u stilhouden 

, 
probeerde u met man 

en veel politiemacht in de doofpot te stoppen en nog geen moment heeft u zich 

bekommert om het slachtoffer of het gezin. 

In tegendeel , u deed er alles aan om de vader tegen te houden om het voltallige 

bestuur van de gemeente Maashorst hiervan op de hoogte te brengen. 

U doet uitspraken in de media welke gelogen zijn. 

Zoals dat de demonstranten niet in gesprek willen en alleen maar Nee AZC riepen. 

Maar zoals ik eerder al aangaf 
, u bent degene die niet in gesprek wil. 

U bent degene die niet voor uw inwoners opkomt. 

U bent degene die totaal niet van plan is om naar uw inwoners te luisteren. 

Wanneer komt er eens eerlijkheid? 

Wanneer worden incidenten eindelijk wel gemeld en behandeld? ? 

Wanneer gaat u wel veiligheid aan uw inwoners geven want dat is u met het AZC van 

de Valk ook niet gelukt? 
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Streetcoach, camera's, 
extra 

politie 
of 

handhaving, 
niets van dit alles heeft tot nu toe 

veiligheid 
laten 

zien, 
alleen 

maar doofpotaffaires! 

De rust 

bij 
het foodcourt door de komst van het AZC 

wedergekeerd’? 

Hoe dan meneer de 

Burgemeester? 

Werken de asielzoekers daar dan als 

handhaving 
of durven uw 

eigen 
inwoners daar 

simpelweg 
niet 

meer te 
komen door de komst 

van 
de asielzoekers welke 

voornamelijk mannelijk zijn? 

Onze 

jongeren kregen 
zelf 

politie 
in hun nek als ze daar alleen maar kwamen 

treffen 

… 

En 
wat 

doet 
u aan 

de 

overlastgevers 
asielzoekers? 

Juist, 
zoals hierboven te 

lezen, 
helemaal niets 

… 

Het wordt 

tijd 
dat u en het bestuur uw taken is 

gaat 
uitvoeren zoals dat bedoeld is. 

Sta er voor uw 

eigen 
inwoners en niet om de 

agenda 
van de 

landelijke politiek 
uit te 

voeren. 

Ik 
vraag 

u, 
bestuur van de 

gemeente Maashorst, 
wie 

zijn wij? 
? 

Met 

vriendelijk (en 
toch ook 

bezorgde 
en 

gefrustreerde) groet, 

Verzonden vanaf Outlook voor Android 

Ema: 

 < 

@ otnai comn> 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
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